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BLOOMING BESTUUR 

Op 13 oktober 2022 vond de bestuurswissel plaats. Het thema deze bestuursperiode (> dan 1 jaar)  

was “BLOOMING.” De locatie van de Bestuurswissel was weer bij Vollenhove, en ditmaal helemaal in 

stijl met het BLOOMING thema (eetbare bloemen bij diner, doosje bloembollen voor ieder lid).  

 

 

 

Ook gedurende de bestuursperiode is het thema telkens terug gekomen, mede dankzij invulling van 

de BLOOMING activiteitencommissie zoals een bezoek Bijenboer, bloemschikken maar bijv. ook het 

gesprek te hebben hoe als mens ‘tot bloei’ te komen. Zo verzorgde Miriam een interactief 

werkbericht met o.a. aandacht voor het Profile dynamics drijfveren model. Of over hoe gezond te 

blijven met Lienke de Vries Feyens, cardioloog in het Diakonessenhuis. 

Al met al kijken wij als BLOOMING bestuur dankbaar terug op de inzet van velen en de mooie dingen 

die we samen op touw hebben gezet. Hieronder wat indrukken van afgelopen jaar, waarbij we ook 

verwijzen naar de verschillende nieuwsbrieven voor detail en achtergrondinformatie.  

 

Orange the World Activiteiten 

Orange the World is de jaarlijks terugkerende internationale campagne tegen geweld tegen vrouwen 

en meisjes. Het is geïnitieerd door UN Women en wordt sinds een aantal jaren in Nederland actief 

ondersteund door de Soroptimistclubs en Zonta.  

Ons doel is publiciteit te genereren, zodat zoveel mogelijk mensen over het onderwerp horen en er 

met elkaar over in gesprek gaan. Ook willen we handvatten geven wat men zelf kan doen. 

 

 

 

 

 



OtW 2022 

Vanaf 25 november zijn het gemeentehuis en 

FIGI oranje aangelicht. Ook werd op die dag 

als start van de campagne de film ‘Call Jane’ 

gedraaid in Figi, na een korte introductie 

door de wethouder in Zeist, Angèle Welting.  

Tevens was er een fotowedstrijd met het 

thema ‘Licht in beweging’. En zijn er lessen 

op scholen door leden verzorgd. 

 

OtW 2023 

Ook nu werden gebouwen oranje verlicht, zoals het Gemeentehuis, Figi en het Beauforthuis. Bij de 

aftrap van Orange the World heeft Angèle Welting, wethouder Zeist, ook dit jaar weer een mooie 

verhaal verteld en het belang onderstreept van acties als deze.  Met dank aan Figi is een film 

vertoond, Smoke Sauna Sisterhood.  

Ook dit jaar is weer een fotowedstrijd georganiseerd in samenwerking met de Nieuwsbode en de 

gemeente Zeist. De winnende foto mag een maand lang in het gemeentehuis hangen. 

Ook dit jaar is er voorlichting is gegeven op school. 

We hebben per saldo beide jaren behoorlijk veel aandacht gekregen in de Nieuwsbode, op Slotstad 

radio & TV, op de website van de gemeente en in het Zeister magazine en vooral ook op de diverse 

sociale media. We hopen daarmee een klein steentje bij te dragen aan het bespreekbaar maken en 

uiteindelijk terugdringen van geweld tegen vrouwen.  

 

TV programma bijdrage OtW 2023 
Gijs Scholten van Aschat en regisseur Peter de Baan hebben meegewerkt aan een speciale editie van 

het bekende TV programma “De Vloer Op” voor Orange the World 2023 in de Balie in Amsterdam. In 

deze bijzondere editie werden dilemma’s besproken die je als medestander tegen kunt komen 

wanneer je iemand aan wil spreken, de regie wil terugpakken in een lastige situatie of het onderwerp 

op de agenda wil krijgen in een organisatie waar je bestuurder of lid van bent.        

Een aantal van onze leden is hierheen geweest en als club hebben we een financiële bijdrage 

geleverd. 

 



Activiteitencommissie 

Orange the World avond - november 2022 

Een avond waarin verzorgde presentaties met interactieve werkvormen leidden tot mooie 

gesprekken. 

 

Haardgesprekken - december 2022 

In kleine groepjes zijn we bij elkaar geweest en hebben mooie gesprekken gevoerd aan de hand van 

voorwerpen die we hadden meegenomen. 

 

Ademcoach - februari 2023 

Herma Hoekman, ademcoach en meditatiedocent heeft deze avond met ons, na haar verhaal, wat 

ademoefeningen en meditatieoefeningen gedaan boven op de vide bij Ariane. 

 

Levensbericht Ariane - maart 2023 

Ariane heeft ons meegenomen in haar leven begeleid met een mooie presentatie. 

 

UMC - april 2023 

Donderdag 13 april hadden we een clubavond in het 

UMC Utrecht. Deze avond heeft Susanne verteld over 

haar werk in de apotheek.  

Voorafgaand zijn we onder begeleiding van Jona Zetten, 

hoofd Kunstzaken en kunsthistoricus, een deel van de 

kunstroute van het UMC Utrecht gaan bewonderen. 

Eind jaren ’80 is het UMC Utrecht gestart met het 

verzamelen van kunst. Het ziekenhuis verzamelt 

sindsdien vernieuwende, hedendaagse kunst van in 

Nederland wonende en/of werkende kunstenaars. Er 

worden kunstwerken aangekocht van toonaangevende 

kunstenaars die zich in de top van het Nederlandse 

kunstveld begeven en van veelbelovend jong talent. 

 

Bijentuin Kraaijbekerhof - juni 2023 

Op een prachtige avond waren we te gast in de bijentuin en heeft de imker en zijn vrouw ons alles 

verteld over de bij en ons een rondleiding gegeven in de tuin met haar vele korven. 

Later hebben we een wens van hen in vervulling doen gaan door een maaimachine cadeau te geven. 



 

 

Rondleiding Kerckebosch door Gilde Zeist - juli 2023 

Door twee dames van Gilde Zeist, Anja Kroon en Helen Klokman, 

hebben we een rondleiding gekregen door de wijk Kerckebosch.  

 

 

Zomeractiviteit bij Marianne in de tuin - augustus 2023 

Deze avond hadden we een bijeenkomst om onze 

vakantieverhalen te delen en bij te praten.  

Een laatste keer bij Marianne in haar huis in Zeist voor haar 

verhuizing. 

 

Projectencommissieavond - september 2023 

De projectencommissie had Liesbeth Renssen van Moviera uitgenodigd. Liesbeth vertelde wat 

Moviera doet en welke wensen zij hebben of waar we mogelijk aan bij kunnen dragen.         

Moviera  is een organisatie die verschillende blijf van mijn lijf- huizen runt, waar iedereen die te 

maken heeft met huiselijk geweld een toevlucht kan zoeken. Bij de borrel hebben we in kleinere 

groepen gesproken over mogelijke invulling van de Lunch en Orange die we op 2 juni 2024 zullen 

organiseren als fundraising voor Moviera. Ook was er een boekenmarkt. 

 

Werkbericht Miriam Oude Wolbers - oktober 2024 

Miriam heeft ons meegenomen in haar werkzame leven 

en uiteindelijk ook een korte versie gedaan van de 

drijfveerkleuren van Profile Dynamics. En daarna konden 

we in groepjes met dames van onze eigen kleur enkele 

vragen beantwoorden. 

Vrouwenhart - november 2023 

Cardiologe Lienke de Vries heeft ons verteld over het vrouwenhart en hoe de vrouwencardiologie 

werkt. Heel interessante en leuke lezing. 

 

Kerst - december 2023 

Bij Rosemarie thuis konden we kerstkransen of kerststukjes 

maken onder leiding van de bloemist Dorestad van De Sluis in 

Driebergen. Er zijn prachtige stukken gemaakt die trots geshowd 

werden en thuis neergezet/-gehangen. 



Moviera lokale goede doel  

De projectcommissie heeft Moviera voorgedragen als goed doel voor dit jaar. Moviera pakt huiselijk 

geweld aan en biedt de mogelijkheid vrouwen, kinderen en soms mannen uit een gewelddadige 

thuissituatie te stappen en tijdelijk een onderkomen te vinden in één van hun huizen. Op 14 

september heeft Liesbeth van Renssen van Moviera een presentatie gegeven en konden we vragen 

stellen. Moviera zoekt vooral naar bijdragen om het nieuwe pand met 16 appartementjes in te 

richten. De inrichting van ieder appartementje kost ca.€6.000,-. Het doel is in elk geval aan 1 

appartement bij te dragen.  

Ook biedt Moviera vrouwen een traject aan om te leren solliciteren of anderszins actief te worden in 

de samenleving. Degenen die als coach hierin willen bijdragen kunnen zich melden bij Karina. 

 

Lunch en Orange 2 juni 2024 Met elkaar is afgelopen jaar gebrainstormd over de aanpak van 

een “Lunch en Orange”. Inmiddels is de datum geprikt en het plan is de lunch 2 juni 2024 te 

organiseren met als doel fondsen te werven voor het goede doel. Alle clubleden zijn verzocht 2 juni 

2024 in de agenda alvast vrij te houden. 

 

Beroepenmarkt bijdrage 

Vorig jaar (8 feb 2023) was voor scholieren van Zeister 

middelbare scholen weer een beroepenmarkt. 

Soroptimistenclub Zeist doet daar ieder jaar aan mee samen 

met andere serviceclubs uit Zeist en Bunnik en decanen van 

middelbare scholen. Als medeorganisator leveren wij vanuit 

ons netwerk voorlichters, die met scholieren in gesprek gaan 

en hen informeren over beroep en studiekeuzes die daaraan 

vooraf gegaan zijn. De beroepenmarkt wordt altijd als zinvol 

ervaren en biedt een welkome aanvulling op de oriëntatie voor 

vervolg opleidingen. Als terugkerende wens wordt door 

scholieren aangegeven dat zij graag ook hbo-gerelateerde 

beroepen zien en ook dat zij graag een jongere generatie zien die informatie geeft. Wij vragen 

daarom ook onze kinderen en/of vrienden iets te vertellen over hun beroep & studiekeuze.  

Op 15 februari 2024 vindt de jaarlijkse Beroepenmarkt plaats op De Breul en dit jaar zijn wij als club 

verantwoordelijk voor de organisatie en het programma.  

 

Statuten aanpassingen 

Vanuit het landelijk bestuur is veel werk gestoken in het opstellen van nieuwe landelijke statuten. 

Marianne en Karina hebben de nieuwe statuten nagekeken en goedgekeurd, en daarna het Bestuur. 

Deze zijn op de bijeenkomst in november tijdens de ALV voorgelegd aan de leden en goedgekeurd.  

Marianne en Karina hebben in opdracht van het bestuur de statuten aan de notaris voorgelegd met 

het verzoek deze nieuwe statuten te passeren. Er moesten nog de nodige documenten aangeleverd 

worden, maar het is gelukt om de statuten van de club in december gewijzigd te hebben. 



Het leek ook handig de statuten van de giftenstichting aan te passen aan het kalender boekjaar. 

Daarvoor moesten twee nieuwe bestuursleden benoemd worden. Dit is op een ALV in de 

decemberbijeenkomst besloten.  

 

Inspirada Middelburg 

Hester en Margot hebben afgelopen jaar de honneurs 
waargenomen, en wat was het een feest erbij te zijn.  
 
Vertegenwoordiging van diverse Soroptimisten clubs uit het 
hele land en naast inhoudelijk kennis opdoen (bijv. over het 
Slavernij verleden van Middelburg) en benodigd overleg, 
ook een prachtige bijeenkomst om te netwerken en 
inspirerende vrouwen te ontmoeten.  
 
De Inspirada is echt een aanrader!  
 
 

 

Marie Muntendamfonds 

Clubs kunnen aanvragen doen voor vergoeding van clubcontributie voor vrouwen die een welkome 

aanvulling voor de club lijken, maar niet aan de financiële verplichtingen van een lidmaatschap 

kunnen voldoen. Het doel is een inclusiever en diverser ledenbestand mogelijk te maken. Dit jaar 

hebben wij (nog) geen aanspraak gemaakt op het Marie Muntendamfonds.  

 

Herdenking Maaike 

  

Vrijdagmiddag 18 november is een mooie herdenkingsbijeenkomst voor Maaike geweest.  De boom 

voor Maaike -een Linde- heeft een geweldige plaats gekregen. Op de kop van het door haar zo 

geliefde laantje en naast het sportveld van het Bisonpark.  

De boom voor Maaike is betaald uit de opbrengst van de boekenverkoop en veiling. Zo hebben wij 

allemaal hieraan bijgedragen en daarmee komt de boom in alle opzichten van ons voor Maaike. 

Aansluitend was iedereen door Maarten uitgenodigd voor de borrel op Prins Hendriklaan. 



 

Dies vaartocht 

Op 11 mei werd de dies gevierd. We verzamelden bij de Winkel 

van Sinkel en vanaf daar is een vaartocht door de grachten 

gemaakt. Uiteindelijk is aangemeerd bij Orloff aan de Kade en 

smaakten pizza’s heerlijk. 

 

A.s. nieuw lid Angèle Welting 

Binnen onze club hebben we dit jaar kennis gemaakt met Angèle en zij wil graag  nieuw lid worden. 

Komend bestuursjaar zal de inauguratie plaatsvinden. 

Angèle studeerde sociologie in Groningen en heeft daarna verschillende banen en opdrachten gehad 

in het publiek domein en is nu wethouder bij de gemeente Zeist.  

In haar vrije tijd houd zij van fietsen, klimmen en bootcampen en brengt vakanties graag in de bergen 

door met man en 2 zonen. Naast sporten krijgt zij energie van mensen en organisaties verbinden en 

steeds het hogere doel voor ogen houden. Graag zet zij zich in om de maatschappij mooier te maken. 

 

Vertrek Verina Ingram 

Verina heeft na zorgvuldige overweging besloten haar lidmaatschap op te zeggen, gezien zij nog 

langer (in elk geval drie jaar) in Kameroen zal blijven. Wel blijft Verina betrokken bij Trees4Life. Wie 

weet sluit Verina weer aan als zij t.z.t. in Nederland en in de buurt van Zeist zal komen te wonen. Wij 

bedanken Verina voor alle mooie jaren en vriendschap en houden zeker contact.  

 

 


